
  Vil gerne spørge omkan man konkret kan indskrive i loven hvilkenstamtavlesystemmer som godkendes? 
Plus vil  jeg gerne sprøge om hvilken regler i vil udstikke til politet i forhold til dette  . plus hvilken racer 
man i følge dansk lov ser som anerkendte racer.

To så vil jeg gerne i forhold til overstående høre ,hvordan man har tænkt sig at sikre sig folk med bla hundes 
retssikkerhed ,da tidlliger fødevare minister karenhækkerup ved høringen udtaler det var op til folk at 
gennemgå deres hunds stamtavle ved køb . Ja men det er jo sådan ikke alle hunde har en stamtavle .

Med venlig hilsen
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